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Abstract (en)
[origin: US2023025568A1] Electric hair straightener (100) comprising a straightening iron (10) formed by two articulated arms (11, 12) provided
with heating plates (111, 121), a water reservoir (20) separate from the straightening iron and a hose (30) connecting said reservoir to said iron
for conveying the water before it is transformed into steam by a steam generator (151), the arms being capable of moving relative to one another
between an open position allowing a lock of hair to be placed between the heating plates and a closed position allowing the previously placed lock
of hair to be clamped by said plates, the straightening iron further including an activatable vibrator (16) to vibrate the heating plates, and the water
reservoir (20) further comprising a removable cosmetic product refill (21), said straightener thus allowing a hair care product to be applied during the
straightening process.

Abstract (fr)
Lisseur à cheveux (100) électrique, comprenant un fer à lisser (10) formé de deux bras (11, 12) articulés munis de plaques chauffantes (111, 121),
un réservoir d'eau (20) séparé du fer à lisser et un cordon (30) reliant ledit réservoir audit fer pour acheminer l'eau avant qu'elle ne soit transformée
en vapeur par un générateur de vapeur (151), les bras étant mobiles l'un par rapport à l'autre entre une position ouverte permettant de placer
une mèche de cheveux entre les plaques chauffantes et une position fermée permettant de pincer avec lesdites plaques la mèche de cheveux
préalablement placée, le fer à lisser comportant en outre un vibreur (16) activable pour faire vibrer les plaques chauffantes, et le réservoir d'eau (20)
comprenant en outre une recharge amovible (21) de produit cosmétique, ledit lisseur permettant ainsi d'appliquer un soin capillaire lors du lissage.
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